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Det justerade protokollet med tillhörande anvisningar för begäran om omprövning och 
besvärsanvisning hålls tillgängligt på stadens webbplats, www.pargas.fi, om inte något annat 
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Iniönämnden § 10 08.06.2022 

 
Konstatera sammanträdets laglighet och beslutförhet 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 10    
      
 
Beslut Konstaterades att sammanträdet var lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
 __________________
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Iniönämnden § 11 08.06.2022 

 
Val av protokolljusterare 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 11    
      
 
Beslut Till protokolljusterare valdes Tiina Pöyli. 
 
 __________________
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Iniönämnden § 12 08.06.2022 

 
Godkännande av föredragningslistan 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 12    
      
 
Beslut Föredragningslistan godkändes. 
 
 __________________
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Iniönämnden § 31 10.12.2021 
Iniönämnden § 13 08.06.2022 

 
Flytt av Iniös hälsohus och områdeskontor till gamla dagisfastigheten 
 
Iniönämnden 10.12.2021 § 31  
  
 
Beredare    Ordförande Linda Lindberg tfn 040 528 2609  
Föredragande Ordförande Linda Lindberg tfn 040 528 2609 

linda.lindberg0@gmail.com 
 
 
 
 
Stadens ekonomi har avsevärt försämrats och ett balanseringsprogram för åren 
2020-2022 har uppgjorts. I samband med det har en fastighetsarbetsgrupp 
utsetts och den har utarbetat en plan över effektiverande av utrymmen och 
avyttring av fastigheter. Arbetsgruppen har kommit fram till att hälsohuset och 
områdeskontoret skulle flytta till det gamla daghemmet vid Aftonro. 
Stadsstyrelsen har godkänt förslaget 26.4.2021. 
 
Den 1.1 2023 träder den nya social- och hälsovårdsreformen i kraft. I och med 
reformen förflyttas alla fastigheter inom social- och hälsovården till det nya 
välfärdsområdet. 
 
För Iniö är det ytterst viktigt att få behålla hälsovårdstjänster som närservice. Det 
är därför av stor vikt att de nya hälsovårdsutrymmena är ändamålsenliga och 
anpassade så att dagens hälsovårdstjänster bibehålls. Även informations-
sekreteraren bör ha ett centralt ergonomiskt utrymme i huset. 
 
På områdeskontoret finns för tillfället bankservice tre timmar i veckan. Detta är 
en viktig närservice i Iniö och det har varit möjligt tack vare samarbetet mellan 
staden och banken. Fast bankservice inte hör till stadens eller välfärdsområdets 
uppgifter är det önskvärt att det beaktas i ombyggnationen. Förhoppningsvis kan 
sedan samarbetet fortsätta med välfärdsområdet. Byggnadsinspektören bör 
också kunna ha kvar sitt kontor. 
 
Nämnden förmodar att hälsovårdaren, läkaren, informationssekreteraren och 
byggnadsinspektören involveras aktivt i flytten och planeringen av ombygg-
nationen i den gamla daghemsfastigheten. 
 
Utbudet av hyreslägenheter är inte stort på Iniö och i det nuvarande 
hälsohuset/områdeskontoret finns en hyreslägenhet. Nämnden är bekymrad 
över vad som skall hända med fastigheten som blir tom och poängterar vikten av 
att kommundelen behöver hyreslägenheter. 
 
Iniönämnden önskar få mera information om planerna och tidtabellen över 
flytten. 
 
 

mailto:linda.lindberg0@gmail.com
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Iniönämnden § 31 10.12.2021 
Iniönämnden § 13 08.06.2022 

Beslutsförslag Nämnden skickar ovannämnda till tekniska stödtjänster och social- och 
hälsovårdsnämnden för genmäle. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Delgivning Stadsstyrelsens sektion för tekniska stödtjänster, social- och hälsovårdschef Miia 

Lindström, näringslivschef Tomas Eklund 
 
 __________________ 
 
 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 13    
1357/02.02.00/2021    
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

Tekniska chefen Jonas Nylund har besvarat Iniönämndens skrivelse per e-post 
9.3.2022. Han informerade om att åtgärderna i fastighetsgruppens slutrapport 
daterad 24.4.2021 kommer att presenteras åt nuvarande stadsstyrelse under en 
aftonskola 3.5.2022.  
 
Fastighetsrapporten uppdateras vartefter det sker förändringar. 
Under våren/sommaren kommer olika fastighetsåtgärder att ses över. I 
uppdateringen kommer Iniönämndens genmäle att beaktas. Den uppdaterade 
fastighetsrapporten presenteras för stadsstyrelsen i en aftonskola efter 
sommaren och i september behandlas rapporten i stadsstyrelsen. 
 
Iniönämnden har bjudit in social- och hälsovårdschef Miia Lindström till   
diskussion angående hälsovårdens framtid i Iniö. 
 

  
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 
Beslutsförslag Iniönämnden diskuterar med social- och hälsovårdschef Miia Lindström om 

hälsovårdens framtid i Iniö. 
 

Beslut Iniönämnden diskuterade med social- och hälsovårdschef Miia Lindström om 
hälsovårdens framtid i Iniö.  
Iniönämnden ser positivt på flytten av hälsovårdscentralen och områdeskontoret 
till gamla dagisfastigheten. Nämnden förväntar sig att den berörda personalen 
och nämnden aktivt får delta i planeringsarbetet. Förutom detta påpekar 
nämnden till tekniska stödtjänster att om en flytt sker måste även en 
helhetsplanering av hela området tas i beaktande vad gäller planeringen av 
parkerings- och trafikarrangemang.  
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Iniönämnden § 31 10.12.2021 
Iniönämnden § 13 08.06.2022 

Nämnden önskar även få information om vad som efter flytten planeras för det 
gamla hälsohuset. I huset finns förutom hälsocentral även ett områdeskontor och 
en hyresbostad. Nämnden vill ännu påpeka att bristen på hyresbostäder i Iniö är 
akut. Nämnden föreslår att staden förhandlar med Väståbolands Hyreshus Ab att 
de tar över huset och bygger om det till bostäder. 

 
Delgivning Social- och hälsovårdsnämnden, social- och hälsovårdschefen, stadsstyrelsens 

sektion för tekniska stödtjänster, tekniska chefen, fastighetschefen. 
 
 __________________
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Iniönämnden § 32 10.12.2021 
Iniönämnden § 14 08.06.2022 

 
Utvecklandet av sophanteringen på Iniö 
 
Iniönämnden 10.12.2021 § 32  
  
 
 
Utvecklande av sophanteringen i Iniö 
 
896/11.03.02/2021 (Dynasty 6.4) 
 
Iniönämnden 01.10.2021 § 22 
  
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609  
 linda.lindberg0@gmail.com 
 
 
 
 I Iniö finns det områdesvisa insamlingsplatser för brännbart avfall i Norrby hamn, 

Jumo by, Kannvik, Söderby, Keistiö, Kolko, Åselholm, Kvarnholm och Ytterstö. 
Insamlingsplatser för metall, glas och papper finns endast i Norrby hamn, Kannvik 
och Keistiö. 

 
 Systemet med enbart insamling av brännbart avfall uppmuntrar inte till sortering 

i fastigheterna på Iniös yttre holmar. Förbindelserna till de områdesvisa insam- 
 lingsplatserna är få och de strama förbindelsebåtstidtabellerna ger inte utrymme 

till stopp vid insamlingsplatserna. 
 
 I dagens läge tömmer avfallsinsamlingsbilen det brännbara avfallet på Kolko och 

Åselholm.  Förbindelsebåten m/s Satava transporterar avfallskärlen från 
Kvarnholm och Ytterstö till Kannvik för tömning. Enligt personalen på m/s Satava 
är det ett fungerande system.  

 
 Samma system där m/s Satava transporterar kärlen till avfallsinsamlingsbilen 

kunde användas för metall-, glas- och pappersinsamlingskärl som är placerade på 
Kolko och Åselholm. 

 
Förslag Iniönämnden besluter att uppmana Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab att 

utreda och förhandla med markägare och trafikidkaren om möjligheterna till att 
placera sorteringskärl för metall, glas och papper på Kolko och Åselholm. 

 
Beslut Föredraganden lade till följande förslag efter diskussion: Det brännbara avfallet 

vid de områdesvisa  insamlingsplatserna i Norrby, Jumo och Keistiö borde tömmas 
fr.o.m början av maj varje vecka och under högsäsong från midsommar sex 
veckor framåt två gånger i veckan. Nämnden godkände föredragandens ändrade 
förslag. 
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Iniönämnden § 32 10.12.2021 
Iniönämnden § 14 08.06.2022 

  
Delgivning Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab, samhällsingenjör Matias Jensén, Iniö 

deltidsboende rf. 
 
 __________________ 
 
 
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609  
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 
 
Områdesplanerare Eva Sjöman från LSJH (Sydvästra Finlands Avfallsservice AB) 
har besvarat nämndens skrivelse. 
 
LSHJ har noterat en ökning av avfallsmängderna och kommer att se över det 
brännbara avfallets tömningsintervaller. Ändringar i insamlingen av brännbart 
avfall kommer att ske inför nästa säsong. Områdesplaneraren kan ännu inte i 
detta skede säga hur detta kommer att påverka Iniös tömningar. Nästa år 
kommer LSHJ också i samband med uppdateringen av avfallslagen att se över 
deras nätverk av nyttoavfallsinsamlingspunkter. 
 
LSHJ kommer i mån av möjlighet att beakta nämndens önskemål. 
 

Bilaga LSJH:s svar på nämndens skrivelse  
 

Beslutsförslag Nämnden tar del av LSHJ:s svar och fortsätter bevaka ärendet. Nämnden 
uppmanar även staden att bevaka ärendet. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Delgivning Samhällsingenjör Matias Jensén 
 
 __________________ 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 14    
1361/11.00.01/2021    
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 
Iniönämnden uppmanade Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab (LSJH) att utreda 
möjligheterna till att utöka insamlingen av glas, metall och papper även till Kolko 
och Åselholm. 
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Iniönämnden § 32 10.12.2021 
Iniönämnden § 14 08.06.2022 

LSJH meddelade att de tagit ett principbeslut om att det vid de mindre 
insamlingspunkterna i yttre skärgården endast samlas in bännbart avfall. 
 
LSJH planerar att utöka nyttoinsamlingen vid en av nyttoinsamlingsplatserna på 
huvudön i Iniö under år 2024 till att även gälla kartong och plast. Enligtt LSJH 
betyder detta att de som vill sortera plast och kartong måste oberoende ta sig till 
nyttoinsamlingspunkten vid vilken de även  på samma gång kan sortera papper, 
glas och metall. 
 
Målet borde ju vara att majoriteten av soporna kan återvinnas. Det system som 
nu finns uppmuntrar inte till sortering på de mindre öarna och det är beklagligt 
att LSJH inte ser ett behov i att utveckla sophanteringen här. Det borde vara 
möjligt att ha flyttbara kärl som förbindelebåten kan ta med sig till nytto-
avfallstömningsbilen. På sommaren finns det säkert behov av några tömningar 
när det under vinterhalvåret kanske räcker med ett par gånger. Här kunde kanske 
även ett system utvecklas t.ex de lokala byalagen eller fiskelagen meddelar er när 
det börjar finnas behov av tömning så att kärlen inte i onödan åker fram och 
tillbaka på förbindelsebåtarna. 
 
Färjtrafikens tidtabeller orsakar utmaningar men det finns återvinningspunkter 
(LSJH:s eller Riniki) också efter färjorna som kan användas. Första LSJH- 
insamlingspunkten efter Kannvik-Heponiemi -färjfästet finns i Tövsala och dit kan 
man föra glas, metall, papper, textilier och kartong. Alla LSJH-återvinnings-
punkter inom hela LSJH:s verksamhetsområde står till förfogande och alla Rinki-
ekopunkter i hela Finland likaså. 

 
Vad gäller nämndens utmaningar om att öka tömningsintervallet av det 
brännbara avfallet meddelar LSJH att de ökar tömningen vecka 21 så att det sker 
tömning både före och efter långhelgen. LSJH utreder en utökning av 
tömningarna av det brännbara avfallet under veckorna 25-32 till två gånger i 
veckan. 
 

Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 

 
Beslutsförslag Iniönämnden uppmanar Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab att revidera sina 

principer angående insamlandet av nyttoavfall så att de uppmuntrar till 
återvinning och sortering även på de mindre öarna i skärgården. 
 

Beslut Försalget godkändes. 
 
Delgivning Sydvästra Finlands Avfallsservice Ab 
 
 __________________
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Iniönämnden § 15 08.06.2022 

 
Danaarv som tillfallit Iniö kommunområde 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 15    
622/02.07.02/2022    
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 
Stadsstyrelsen beslöt på sitt möte 12.10.2022 § 204 att staden ansöker om ett 
danaarv för Iniö kommunområde. Stadsstyrelsen beslöt i ansökan koncentrera sig 
på utvecklandet av uteområden som skall betjäna alla invånare och därmed 
söktes det för iståndsättande av allaktivitetsplanen i Iniö. 
 
Pargas stad har 7.4.2022 erhållit statskontorets beslut VK/1042/2019 angående 
beviljandet av danaarv. 
 
Iniönämnden har fått i uppdrag av förvaltningsavdelningen att planera 
användandet av danaarvet enligt de villkor som statskontoret angett. Stats-
kontoret beslöt att danaarvet skall användas till att utveckla och förbättra hel- 
hetsplanen för Iniö kommunområde på ett sätt som betjänar alla invånare. 
 
Iniönämnden förde tidigare en inofficiell diskussion om användningsbehovet och 
föreslog för stadsstyrelsen att danaarvet skall sökas för iståndsättande av 
allaktivitetsplanen samt ett utegym. 
 
Allaktivitetsplanen är belägen i Norrby på privat mark som arrenderas av 
Lokalföreningen Folkhälsan i Iniö rf. Allaktivitetsplanen är tillgänglig för alla och är 
i behov av iståndsättande. Eftersom allaktivitetsplanen är belägen på privat mark 
bör diskussioner föras med parterna angående uppsägning av det befintliga 
arrendeavtalet och förhandlingar om ett nytt arrendeavtal eller köp av marken 
mellan Pargas stad och markägaren. Markägaren är villig att föhandla med 
staden. 
 
En arbetsgrupp bör väljas. I denna arbetsgrupp kan även representanter från 
lokala föreningar vara representerade. Arbetsgruppen inleder tillsammans med 
stadens tjänstemän planeringen av den förnyade allaktivitetsplanen. 

 
 
Kompletterande material Stadssstyrelsen 12.10.2020 § 204 Ansökan om överlåtande av egendeom ur 

danaarv till Pargas stad 
 Sekretessbelagt: Statskontorets beslut VK/1042/2019 angående beviljande av ett 

danaarv 
 
  
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 . 
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Iniönämnden § 15 08.06.2022 

Beslutsförslag Iniönämnden väljer en arbetsgrupp som tillsammans med stadens tjänstemän 
inleder planeringsarbetet med att iståndsätta allaktivitetsplanen. 
 

Beslut Till arrbetsgruppen väljs från Iniönämnden ordförande Linda Lindberg samt 
medlemmarna Tiina Pöyli och Rolf Schwartz. Från ungdomsfullmäktige väljs den 
lokala representanten Frida Björklund. Pensionärsföreningen i Iniö rf får utse en 
egen representant.  
 
Av  stadens tjänstemän väljs tekniska chefen, markanvändningsingenjören, 
stadsgeodeten, planläggningschefen, fritidssekreteraren och ekonomichefen. 
Iniönämnden föreslår för stadsstyrelsen att den utser en tjänsteinnehavare och 
en förtroendevald till arbetsgruppen. Den av stadsstyrelsen utsedda 
tjänsteinnehavaren fungerar även som arbetsgruppens sammankallare. 
 
Beslutet justerades omedelbart. 

 
Delgivning Stadsstyrelsen, de valda, Pensionärsföreningen i Iniö rf, ungdomsfullmäktige 
 
 __________________
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Iniönämnden § 16 08.06.2022 

 
Stadens organisation och den nya förvaltningsstadgan, Iniönämnden 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 16    
1486/00.01.01/2021    
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 
 

Pargas stad står inför en stor omvälvning då social- och hälsovårdstjänsterna 
överförs till välfärdsområdet 1.1.2023. Det innebär att stadens organisatio i 
princip halveras och både den operativa organisationen och förtroendemanna-
organisationen måste omorganiseras. 
 
Stadsstyrelsen har 17.1.2022 § 17 utsett en arbetsgrupp för att se över 
förvaltningsstadgan och organisationen. Arbetsgruppen har utarbetat modeller 
för organisationen och valt ut en skissmodell. Styrelsen godkände 9.5.2022 § 17 
modellen som grund för den fortsatta beredningen av organisationsförändringen 
och den nya förvaltningsstadgan. För förtroendemannaorganisationen diskuteras 
antingen den traditionella nämndmodellen eller en utskottsmodell. 
 
I beredningen till stadsstyrelsens möte 9.5.2022 § 127 står att ”Syftet med 
omorganisationen är att möjliggöra mer kundorienterade tjänster, ett smidigt 
arbete och en smidig skötsel av ekonomi., förvaltning och personalfrågor. Fokus 
ligger också på kunskapsbaserad ledning, koncentrering av upphandlingsfrågor, 
utveckling av kundserviceställen, nära samarbete med tredje sektorn samt 
satsningar på skärgårdsfrågor. Även stadens kommunikations- och marknads-
föringsfrågor, dragnings- och kvarhållningskraft och att få invånarantalet att 
vända uppåt har lyfts fram kraftigt vid beredningen av omorganisationen, likaså 
trafikförhållandena med beaktande av skärgårdens särdrag. Det är också värt att 
notera att det i fortsättningen kommer att behövas tjänsteinnehavare för 
verksamheter som integration, sysselsättningstjänster samt beredskap och 
beredskapsplanering. 
 
Organisationsarbetsgruppens syn på den nya tjänstemannaorganisationen 
baserar sig på tänket ”invånaren först”. Fokus ligger på att kunna ge invånarna 
service så smidigt och snabbt som möjligt. Samtidigt har strävan varit att minska 
antalet sektorer till tre. Orsaken till detta är i synnerhet det faktum att social- och 
hälsovården med sin stora personalstyrka och budget överförs till 
välfärdsområdet. 
 
Den föreslagna modellen beaktar at kommunernas livskraft får en större roll och 
att behovet av konsernstyrning ökar. Modellen gör det också möjligt för staden 
att växa och att ansvaret för att ordna tjänster koncentreras på ett förnuftigt sätt 
i organisationen. De politiska grupperna har en enhetlig syn på den modell som 
skall väljas. Arbetsnamnen för de nya sektorer som skall bildas är just nu ”fostran 
och utbildning”, ”livskraft och välmående” samt ”förvaltning och stödtjänster”. 
Arbetsnamnet för själva modellen är 3B” 
 

mailto:linda.lindberg0@gmail.com


 
PARGAS STAD 
PARAISTEN KAUPUNKI 

Sammanträdesprotokoll 
Kokouspöytäkirja 

2/2022  15 

 
Iniönämnden § 16 08.06.2022 

 
Områdesnämnderna föreslås ersättas av en skärgårdsnämnd. 
 
Fördelarna med en gemensam skärgårdsnämnd är: 
- att nämnden får en tjänsteman som arbetar för skärgårdsfrågor samt bereder 

ärenden till nämnden 
- Till tjänstemannens uppgifter bör höra att föra en aktiv dialog och lobbning 

gentemot NTM-centralen och andra statliga instanser gällande bl.a färj- och 
förbindelsebåtstrafiken. 

- finns möjlighete till att söka olika projektmedel för utvecklandet av vår 
skärgård tillsammans med stadens alla sektorer. 

- öka samrbetet med olika för skärgården viktiga instanser som Skärgårds-
havets biosfärområdet, Åbolands Skärgårdsstiftelse, Forsstyrelsen och 
skärgårdskommissionen. 
 

De negativa effekterna med att områdesnämnderna slopas är att en viktig bit av 
närdemokratin faller bort. Invånarna i skärgårdsdelarna upplever att 
förtroendevalda och tjänstemän i staden inte har tillräcklig kunskap om hur 
vardagen och verkligheten ser ut här och det känns som att beslutsfattandet sker 
långt bort från den enskilda skärgårdsbon. En aktiv tjänsteman som är i kontakt 
med skärgårdsborna och kontinuerligt arbetar i skärgårdsdelarna (t.ex 1–2 
dagar/månad) har en möjlighet att minska på denna klyfta. 
 
Skärgårdsnämnden är inte en lagstadgad nämnd vilket ger staden möjligheter i 
hur den väljer ledamöterna i nämnden. Valet av nämndmedlemmar behöver inte 
vara politiskt budet. Kimitoön och Nådendal har skärgårdsnämnder. I Kimitoöns 
skärgårdsnämnd sitter ledamöter från skärgården. De som bor och lever i 
skärgården besitter kunskapen om vilka behov, utmaningar och möjligheter det 
finns i vår skärgård. I skärgårdsnämnsden bör det väljas in ledamöter som bor i 
områden med förbindelsebåtstrafik, två ledamöter per område samt ordförande. 
Resultat i kommunalval får inte styra medlemsvalet av skärgårdsnämnden. 
 
Tjänstemannen för skärgårdsfrågor borde ansvara för ärenden gällande färj- och 
förbindelsebåtstrafiken, gästhamnarna och skärgårdstorgen, turismfrågor och 
företagandet.Tjänstemannen arbetar aktivt tillsammans med de andra 
sektorerna för utvecklandet av nya boendeformer och etablering av nya företag 
till skärgården. Iniönämnden påpekar att infosekreterarna är en viktig resurs för 
tjänstemannen i skärgårdsfrågor.  
 

  
Kompletterande material Stadsfullmäktige 7.12.2021 § 168 Omorganisering av Pargas stads organisation 

med beaktande av vårdreformen 2023 och sysselsättningsreformen år 2024. 
  Stadsstyrelsen 17.1.2022 § 17 Utse arbetsgrupp för att se över 

förvaltningsstadgan och organisationen. 
 Stadsstyrelsen 9.5.2022 Omorganisationen och arbetet med förvaltningsstadgan. 
 Organisationsarbetsgruppens förslag till organisationsmodell, modell 3B. 
 
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
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Iniönämnden § 16 08.06.2022 

 
Beslutsförslag Iniönämnden ger ovannämnda bemötande till organisationsarbetsgruppen. 

 
Beslut Förslaget godkändes. 

 
 
Beslutet justerades omedelbart. 

 
 
Delgivning Organisationsarbetsgruppen, stadsstyrelsen 
 
 __________________
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Iniönämnden § 17 08.06.2022 

 
Behovet av kollektiv- och anropstaxitrafik i Iniö 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 17    
313/08.01.00/2022    
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 
Stadsstyrelsen tillsatte 28.2.2022 en arbetsgrupp för att göra en utredning över 
kollektiv- och anropstaxitrafiken i Pargas stad. Ordföranden sitter med i 
arbetsgruppen. Utredningen skall göras under år 2022 inom budgetramarna i 
samarbete med områdesnämnderna. Målet är att förbättra kollektivtrafiken till 
sommaren 2022. 
 
Staden har uppgjort en enkät som riktades till invånarna i staden. Förutom detta 
hade Houtskär en egen enkät. 
 
 

Kompletterande material Stadsstyrelsen 28.2.2022 § 47 Utredning över den interna kollektiv- och 
anropstaxitrafiken, tillsättande av arbetsgrupp. 

  
 
Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 

 
Beslutsförslag Ordföranden informerar om utredningens framskridande i arbetsgruppen. 

Nämnden diskuterar kollektivtrafikens behov i Iniö kommunområde. 
 

 
Beslut Nämnden tog del av arbetsgruppens utredning och diskuterade behovet av 

kollektivtrafiken i Iniö kommunområde. 
 
 __________________
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Iniönämnden § 18 08.06.2022 

 
Anmälningsärenden 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 18    
      
 
Beredare Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 
  Stadsstyrelsen 17.01.2022 § 18 
 Förnyande av strategin för Pargas stad och tidschema för beredningen 
 
 Social- och hälsovårdsnämnden 10.2.2022 § 14 
 Uppföljning av matens kvalitet 
 
 Stadsstyrelsen 28.2.2022 § 47 

Utredning över den interna kollektiv- och anropstaxitrafiken, tillsättande av 
arbetsgrupp 
 
Stadsfullmäktige 14.3.2022 § 23 
Personal, egendom, avtal och ansvar som överförs till välfärdsområdet 
 
Kultur- och idrottsnämnden 1.3.2022 § 7 
Projekt- och evenemangsunderstöd -musik 
 
Social- och hälsovårdsnämnden 28.4.2022 
Användning av danaarvsmedel, plan för år 2022-2024 
 
Kultur- och idrottsnämnden 4.5.2022 § 19 
Verksamhetsunderstöd -allmän kultur  
 
Stadsstyrelsen 9.5.2022 § 122 
Utlåtande om förslag till förnyande av fastighetsbeskattningen 
 

Föredragande Ordförande Linda Lindberg, tfn 040 528 2609 
 linda.lindberg0@gmail.com 
 
Beslutsförslag Iniönämnden antecknar att den tagit del av följande handlingar: 

 
Beslut Förslaget godkändes 
 
 __________________
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Iniönämnden § 19 08.06.2022 

 
Aktuella frågor 
 
Iniönämnden 08.06.2022 § 19    
      
 
 Nämnden planerar hålla ett möte med föreningen Iniö deltidsboende rf på 

hösten. 
 
 Nämnden kontaktar samhällsingenjören angående bortstädningen av den stora 

brädhögen som upptar parkeringsplatser nära Kannvik färjfäste. 
 
 __________________ 
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 10, § 11, § 12, § 13, § 14, § 15, § 16, § 17, § 
18, § 19 

 

Besvärsförbud 

Enligt 136 § i kommunallagen får inte omprövning begäras eller kommunalbesvär anföras i fråga om 
beslut som endast gäller beredning eller verkställighet.


